
Subject: Възражение относно отпадане на точка за деца, посещавали ясла 

 

Здравейте,  

 

Като майка на дете, прието в СДЯ съм силно притеснена от реалната опасност за 

отпадне на точката за Дете, което посещава общинска самостоятелна детска ясла или 

частна детска ясла, регистрирана от СРЗИ на територията на Столична община най-

малко 6 месеца преди записване. Трудното привикване към правилата в яслата, 

влизането в режим и ред други аспекти с които се справя едно дете биха се обесмилили 

ако то не може да продължи по нормалния ред,а именно детска градина .  Без тази 

допълнителна точка, ние губим сигурност, в това, че детето ще продължава своето 

израстване. Спирането и стресирането на децата ни не е в интерес на никой! Започнало 

да ходи в ясла, детето трябва да бъде пощтрявано, а не спирано! 

 Надявам се и настоявам да се преразгледа това решение и точката да не бъде 

премахната.  

Поздрави, 

Наталия Петкова  
 


